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Abstract (en)
[origin: US4697588A] In a shock wave tube for concrement fragmentation in a patient the coil is formed as a plane flat coil. A tubular connecton
leads from the region between the flat coil and a diaphragm disposed before it to the suction side of a vacuum pump. During operation of the shock
wave tube, the diaphragm is sucked against the flat coil. The arrangement has the advantage that a pressure chamber for pressing the diaphragm
from the outside is eliminated. Therefore the shock waves need not pass through any exit windows, owing to which malfunctions due to cracks in the
exit window are obviated. The shock wave tube can be designed in a very compact form in conjunction with reflectors. The reflectors preferably have
a parabolic form with a focus at which the concrement of the patient is positioned.

Abstract (de)
Bei einem Stoßwellenrohr (1) für die Konkrementzertrümmerung in einem Patienten ist die Spule als ebene Flachspule (9) ausgebildet. Eine
rohrartige Verbindung (39) führt vom Bereich zwischen der Flachspule (9) und einer vorgelagerten Membran (13) zu der Saugseite einer
Vakuumpumpe (41). Im Betrieb des Stoßwellenrohrs (1) ist die Membran (13) an die Flachspule (9) angesaugt. Vorteil der Anordnung ist es, daß
eine Druckkammer zum Anpressen der Membran (13) von außen entfällt. Die Stoßwellen brauchen deswegen keine Austrittsfenster zu durchlaufen,
wodurch Störungen aufgrund von Rissen in dem Austrittsfenster entfallen. Das Stoßwellenrohr (1) kann sehr kompakt in Verbindung mit Reflektoren
(69; 81, 83) aufgebaut werden. Die Reflektoren (69; 83) weisen bevorzugt eine parabolische Form mit einem Brennpunkt (F) auf, in welchem das
Konkrement (75) des Patienten plaziert wird.
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